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Kukaan ei vielä ymmärrä, miten suuri asia tämä on (erittäin 
ajankohtainen viesti)

Video: https://www.youtube.com/watch?v=kjdIDVV0LVc&ab_channel=JohnnyBigger

Kommentti: Tuo video on puhutteleva, ajankohtainen ja avaa ovia ja sulkee tarpeettomia sellaisia. 
En olisi halunnut kommentoida tätä viestiä lainkaan, mutta Pyhä Henki ”pakotti” minut tähän. Ja 
mikä minä olen? Palvelija. Työntekijä. Herran alainen. Siksi kirjoitan.

Asiani ydin on tämä. Enkä halua nolata, pilkata, tuoda ylimääräistä huomiota tai muuten vain saada 
itselleni huomiota. Ei, minä inhoan huomiota. Minä olen mieluummin siellä, missä olen. Mutta, on 
tärkeää, että ihmiset tietävät totuuden. Ai, miksi? No, koska totuus vapauttaa heidät.

Enkä ole nähnyt Jordan Petersonia kristityssä ympäristössä, haastateltavana, tai muuten vaan. Mutta 
eräs Herran työntekijä kommentoi Jordanin puheita ja sain niistä henkeeni yllykkeen tämän 
kirjoittamiseen. Koska uskon tämän olevan 100% totta: Jordan Peterson ei ole uudestisyntynyt 
kristitty eikä hänellä ole ollut henkilökohtaista kohtaamista Herran kanssa. Raamatun termein: hän 
ei ole uudestisyntynyt ylhäältä eikä hän näe koko totuutta. 

Miksi ylipäätään kirjoitan tämän? Koska on tärkeää, että hän, J.P. alkaa etsimään Jeesusta Kristusta. 
Sydämestään. Hänellä, loppujen lopuksi, on vain tämä yksi elämä aikaa siihen. Jeesus kyllä tulee 
tavalla tai toisella hänen elämäänsä, jos hän niin haluaa. Ja onhan se järkevää. Eikö? Ikuinen elämä 
Jumalan läsnäolossa. Se on järkevä päätös.

Vastaavan päätöksen joutuu jossain vaelluksensa vaiheessa tekemään myös Elon Musk. Hän oli 
mielestäni selvästi kaukana Kristuksesta. JP on lähempänä totuutta, mutta häneltä puuttuu 
Kristuksen ilmestys henkilökohtaisesti omassa elämässään. Rukoilen, että sekä Elon että Jordan 
kohtaavat Jeesuksen Kristuksen tavalla tai toisella hyvin pian. Se tulee olemaan yksi heidän 
elämänsä käännekohta. Tärkein sellainen.

On tärkeää tietää, että Jeesus Kristus on ainoa tie Jumalan luokse.

Menkää rauhassa Jeesuksen Kristuksen nimessä.

Aamen.
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